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Zápisnica  

zo  17.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  Spišské Bystré,  

konaného  dňa 29.07.2016 o 17.00 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:          starosta obce:  Mgr. Marián Luha 

 
                           prednostka  obecného úradu : Ing. Kristína Horáková 

 

                           hlavný kontrolór obce:  Ing. Ján Šimonovič 

 

                           poslanci :   Ing. Pavol Budaj, PhD. 

                                              Peter Kundis 

                                              Bc. Paulína Orolínová     

                                              Ing. Martin Lopušek 

                                              Ing. Kamila Jurčová 

                                              Martin Marušin 

                                              MUDr. Jana Kováčová Gajanová     

       

 Ďalší prítomní: Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu 

                                                            

        Verejnosť: --- 

                                               

PROGRAM : 

 

                        1.  Otvorenie zasadania 

                    2.  Schválenie programu 

                    3.  Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice   

                    4.  Návrh na úpravu rozpočtu na rok  2016 

                    5.  Rôzne 

                    6.  Interpelácie 

                    7.  Záver 

 

 

K bodu 1. Otvorenie zasadania 

 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce.  Privítal 

všetkých prítomných. Starosta konštatoval,  že  počet prítomných poslancov je 6  (pozri 

prílohu č. 1- prezenčná listina) a obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné.  Pán    poslanec 

Peter Kundis sa telefonicky ospravedlnil, že bude  meškať cca 5 minút.  
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K bodu 2. Schválenie programu 

 

Mgr. Marián Luha, starosta obce  uviedol program dnešného zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – 

pozvánka).  

 

Hlasovanie:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin  

Bc. 

Paulína 

Orolínová  

Mudr.Jana 

Kováčová-

Gajanová  

Za: x x x x x x 

Proti:       

Zdržal 

sa:  

      

 

Obecné zastupiteľstvo  v  Spišskom Bystrom 

schvaľuje 

program zasadania Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré  

 

                        1.  Otvorenie zasadania 

                    2.  Schválenie programu 

                    3.  Určenie  zapisovateľa, overovateľov zápisnice   

                    4.  Návrh na úpravu rozpočtu na rok  2016 

                    5.  Rôzne 

                    6.  Interpelácie 

                    7.  Záver 

 

 

K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

 

Mgr. Marián Luha, starosta obce navrhol za zapisovateľku Ingrid Stachovú a za  

overovateľov zápisnice: MUDr.Janu Kováčovú Gajanovú a Ing. Pavla Budaja, PhD. Bez 

námietok. 

 

Starosta obce 

určuje 

1. za zapisovateľku pani Ingrid Stachovú 

2. za overovateľov zápisnice MUDr. Janu Kováčovú Gajanovú a Ing.Pavla Budaja, 

PhD.  

 

 

 

 

K bodu 4. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2016 

 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č.3). 

Starosta informoval, že máme dostatok finančných prostriedkov na realizáciu pôvodného 
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riešenia rekonštrukcie kanalizácie na križovatke ulíc Hviezdoslavova - Hornádska, ale pri 

viacerých stretnutiach priamo na mieste bol stále zistený nejaký problém, bolo navrhovaných 

niekoľko variánt a nakoniec po konzultácii s predsedom komisie výstavby a viacerými 

odborníkmi bolo navrhnuté projektantom tak, že musíme potiahnuť celú vetvu až do potoka  

Bystrá. Dochádza k navýšeniu schváleného rozpočtu, aj keď vidieť v dôvodovej správe,         

že  predpokladaný rozpočtový náklad bol vo výške 68 900,- € a „vysúťažili“ sme cenu 

46 744,15 €. 

MUDr. Jana Kováčová Gajanová sa opýtala aký to bude mať priemer 

Starosta informoval, že 40 cm, plus ostane staré potrubie s priemerom 30 cm, ktoré sa opraví, 

lebo  je problém s  malým spádom. Urobíme novú vetvu, stará ostane a mali by sme dostať 

prietok  cez 200 l sekundových. 

MUDr. Jana Kováčová Gajanová sa opýtala, či tá stará kanalizácia nie je iba do polovičky. 

Starosta odpovedal, že je celá, len ten odtok nie je zabezpečený taký, aký by mal byť. 

Nová trasa pôjde rovno okolo starej, bude to šikmejšie. 

Bc.Paulína Orolínová poznamenala, že pôvodný variant bol iný, bola navrhovaná rovná trasa 

Ing.Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že pôvodný variant bol lepší v tom, že sa tam očakával 

lepší spád. 

Starosta informoval, že by to znamenalo riešiť nový výustný objekt, kde je potrebný 

odsúhlasovať nový projekt  u príslušného správcu toku. Bol by problém s dažďovými vodami 

od domov, keďže správca toku už nesúhlasí s vypúšťaním  dažďových vôd  z rodinných 

domov, ale len z verejných priestranstiev. 

Ing. Pavol Budaj, PhD.  poznamenal, že tu nie sú žiadne prekážky ani pripomienky, tak si to 

vyžiadala situácia, tak navrhuje hlasovať o zmene. 

 

 

Hlasovanie za predložený návrh: 
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Ing. 

Kamila 

Jurčová 

Martin 

Marušin  

Bc. 

Paulína 

Orolínová  

Mudr.Jana 

Kováčová-

Gajanová  

Za: x x x x x x 

    

Proti: 

      

Zdržal 

sa:  

      

 

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

schvaľuje  

Zmenu rozpočtu rozpočtovým opatrením č. 9/2016: 

 

Zvýšenie príjmov finančných operácií v podpoložke rozpočtu 

454001 – Čerpanie rezervného fondu,  KZ 46                                                +  30 000,-  € 
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Zníženie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu                               -    20 000,- €  

717 001 – Dažďová kanalizácia ul. Hviezdoslavova, KZ 111 

Program 12 Prostredie pre život 

Podprogram 12.4 Ochrana pred povodňami 

Prvok 12.4.2 Vybudovanie dažďovej kanalizácie 

 

 

 

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

717 002 – Rekonštrukcia dažďov. kanalizácie ul. Hviezdoslavova, KZ 46          +  30 000,-  € 

Program: 12 Prostredie pre život  

Podprogram: 12.4 Ochrana pred povodňami 

Prvok: 12.4.1 Rekonštrukcia dažďovej kanalizácie 
 

 

Zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

717 002 – Rekonštrukcia dažďov. kanalizácie ul. Hviezdoslavova, KZ 111        +  20 000,-  € 

Program: 12 Prostredie pre život  

Podprogram: 12.4 Ochrana pred povodňami 

Prvok: 12.4.1 Rekonštrukcia dažďovej kanalizácie 

 

 

 

K bodu  5. Rôzne 

 

Starosta informoval, že včera prišiel list z Rímskokatolíckej cirkvi,  farského úradu Spišské 

Bystré ohľadne pozemkov, v ktorom je informácia o zamietnutí  odpredaja pozemkov 

terajšieho futbalového ihriska par.č. 1215/1 a par. č. 1215 pod Kamencom, kde sme zamýšľali 

výstavbu nového ihriska  s tým, že  do budúcna túto možnosť nevylučujú. Dostali sme však 

súhlasné stanovisko k predĺženiu nájomnej zmluvy  o 3 roky na pozemky futbalového ihriska,  

ale s návrhom na vyšší nájom, t.j.  z doterajších 1 500,- €  na  2000,- € ročne. 

Ing.Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že tam je podstatné to slovo „toho času“. 

Starosta reagoval, že je to otázka intenzívnejšej komunikácie, prepošleme dokumenty do 

príslušných komisií a očakávame Vaše stanoviská. 

Ing.Martin Lopušek poznamenal, že sa im až tak zase nečuduje, v dnešnej dobe predávať 

pozemky je nevýhodné. 

Ing.Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že tak ako je to nevýhodné pre farnosť, je to nevýhodné 

aj pre obec. 

Starosta informoval, že máme dohodnuté vysporiadanie pozemkov na výstavbu chodníkov 

od Kravan  smerom k CBA. Máme súhlas na výstavbu, to je pre nás smerodajné. 
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K bodu  6. Interpelácie 

 

Prišiel poslanec OZ Peter Kundis 

 

Ing.Pavol Budaj, PhD. oznámil, že má tri body. Ako prvé verejno-prospešné práce. Myslí si, 

že sú tam dosť veľké rezervy, najmä v disciplíne a možno aj v náplni. Keď ide okolo, tak 

jeden robí a dvaja stoja. Treba trošku dohliadať na disciplínu. 

Prešiel som si potoky a je to dosť v dezolátnom stave, sú tam pohádzané dokonca aj nejaké 

gauče. Treba skúsiť usmerniť verejno-prospešné práce, lebo je to obraz obce. 

Druhý bod, tiež od ľudí, že sa treba pozrieť na cintoríne na stromy. Teraz keď boli tie 

víchrice, polámalo konáre a nejaké pomníky poškodilo, neviem presne. Možno by bolo 

potrebné ten topoľ trošku orezať alebo možno aj spíliť. 

Tretia vec je akcia, ktorá je tu už posledných päťdesiat rokov a viacerým občanom „lezie na 

nervy“ s honosným názvom Rallye Tatry. Neviem, či je taká možnosť, ale dávam námet, či sa 

vôbec obcí pýtajú a ak áno, treba zvážiť, či je to vhodné.  Zopár ľudí to možno poteší, ale aký 

to má význam pre obec, myslím, že negatívne výrazne prevýšia výhody. Takže pokiaľ máme 

takú možnosť, tak dáva taký návrh, aby sme ako obec neparticipovali skrz náš chotár. 

Myslí, že to nemá žiadny prínos, je uzavretá cesta, ľudia sa potom nemôžu dostať z Popradu. 

Takže dáva námet, do budúceho ročníka zaujať stanovisko. Niektoré obce odmietli a prečo sa 

my k tomu tak staviame. 

Starosta informoval, čo sa týka verejno-prospešných prác,  sám ich kontroluje, ale tu už je 

pozitívum, že chodia do práce a nejakú pracovnú činnosť aj vykonávajú,  donútiť ich k práci 

sa nedá. 

Čo sa týka topoľa na cintoríne, plánujeme dať rozhodnutie na výrub poškodeného topoľa. 

Ing.Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že áno, pokiaľ zase niečo nepoškodí, radšej vysadíme 

10 nových. 

Starosta podotkol, čo sa týka pretekov, každý má na to iný názor, ale keby sme im nedali 

súhlas, tak tie preteky skončia a má to už predsa dlhoročnú tradíciu  s medzinárodnou 

účasťou. Súhlas nedala iba starostka Vyšného Slavkova. Môžeme to do budúcna  riešiť. 

Ing.Martin Lopušek poznamenal, že toľko ľudí ako tu prišlo za dva dni, tu nepríde za celý 

rok. Prišli aj z Maďarska, Česka, Poľska. Je to aj o tej reklame. 

Peter Kundis poznamenal, že táto akcia má väčšinou negatíva. 

Ing.Ján Šimonovič poznamenal, že cesta na Poprad je v zlom stave. 

Ing.Martin Lopušek poznamenal, že tie osobné autá sú ľahké, cestu nezničia, cestu nám ničí 

niečo iné a to nákladné autá. Nemôžeme pri každej akcii vidieť len negatíva. 

Peter Kundis poznamenal, že každá akcia by mala mať nejaký záver. 

Bc. Paulína Orolínová sa opýtala, prečo bolo školské ihrisko zatvorené, videla som 

policajtov či bolo niečo poškodené. 

Starosta informoval, že ihrisko je otvorené, šíria sa nesprávne informácie, je prístupné, ráno 

ho otvárali ekonómky školy a večer sa uzamykalo, bola poškodená kladka, okno rozbité, 

dvere rozkopané. 

Bc. Paulína Orolínová sa opýtala, či nemáme voľný nejaký pozemok, kde by sa urobilo 

nejaké volejbalové ihrisko a nemalo by sa tam čo poškodiť.  

Starosta odpovedal, že ak si niekto nič neváži, poškodí všetko. 

Martin Marušin poznamenal, že by tam bol potrebný správca ako niekedy a bol by tam 

nejaký režim. 

Peter Kundis  sa ospravedlnil za meškanie  a chcel dať do programu aspoň žiadosť 
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p.Jakubča. 

Ing.Kristína Horáková informovala, že p. Jakubčo si dal žiadosť o zmenu územného plánu,  

pretože má záujem na zlegalizovaní stavieb. Dostali sme podnet, že tie stavby, ktoré tam 

majú, sú nelegálne. Ale pravdepodobne to tak majú na celej ulici, že za svojimi pozemkami 

majú postavené ešte hospodárske budovy a na cudzom. V súlade so zákonom sme museli 

vykonať stavebný dohľad a zistili sme, že je to naozaj tak.  V územnom pláne zastavané 

územie končí za ich záhradami. Na to, aby sa to zlegalizovalo, musí to byť v súlade 

s územným plánom. Ak sa to nezmení, budeme ich musieť vyzvať na odstránenie všetkých 

„čiernych“ stavieb. 

Ing. Martin Lopušek poznamenal, že to bude iba čiastočne vyriešený problém.  

Ing.Kristína Horáková informovala, že p.Jakubčo a p.Šelengová robia kroky, aby si to 

vysporiadali. 

Ing.Ján Šimonovič upozornil, aby si to najskôr majetkovo vysporiadali a až potom sa urobila 

zmena územného plánu. 

Ing.Kristína Horáková poznamenala, že do budúceho zasadania OZ by mala dať komisia 

výstavby  nejaké stanovisko.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová sa opýtala, či sa budú opravovať komunikácie, lebo na 

Cintorínskej ul. sú dve veľké jamy a pravidelne to „ošpliecháva“ aj fasády domov. 

Starosta informoval, že už je to zmapované a v krátkom čase by sme chceli začať s prácami. 

Bc.Paulína Orolínová poznamenala, že aj na ul.SNP sú jamy smerom na Partizánsku ul. 

Starosta poznamenal, že všade tam, kde vodárne robili zásah, je komunikácia v zlom stave.  

  

K bodu  7.Záver 

 

 

     Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

Spišské Bystré.   

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré  bolo ukončené  o17,50 h. 

 

Zapísala: Ingrid Stachová 

 

V Spišskom Bystrom 01.08.2016                        

 

 

Overovatelia:               MUDr. Jana Kováčová Gajanová         .............v.r.......................... 

                                    

                                       Ing. Pavol Budaj, PhD.                         ............ v.r........................... 

 

 

 

 

 

 

    .....................v.r................................                                    ....................v.r............................   

                Mgr. Marián Luha                                                         Ing. Kristína Horáková 

                    starosta obce                                                                    prednostka OcÚ 
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